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Impact omgeving 
Graag maken we als TenneT van dit inspreekmoment gebruik om het bestemmingsplan nieuwbouw 
hoogspanningsstation Halsteren op een aantal onderwerpen toe te lichten.  
 
Zoals u weet is op veel plekken – waaronder in West-Brabant en Zeeland - de vraag naar transportcapaciteit 
groter dan onze netten momenteel aankunnen. We hebben te maken met overvolle elektriciteitsnetten. Een 
groot probleem, vooral voor ondernemers die een nieuwe of zwaardere aansluiting willen. Het remt de 
economische groei van regio’s af en zit ontwikkelplannen in de weg. Wij, maar ook de regionale 
netbeheerders en u als gemeente, zitten daar mee in onze maag.  
 
Om de capaciteit op het net structureel te vergroten, moeten wij de komende tien jaar miljarden euro’s in het 
elektriciteitsnet van West-Brabant en Zeeland investeren. Het hoogspanningsstation bij Halsteren is een 
cruciaal onderdeel van die netversterking.  
 
Twee jaar geleden heeft u gemeenteraad de locatie aan de Noorder Kreekweg bij gemaal de Pals 
aangewezen als voorkeurslocatie voor het hoogspanningsstation. De afgelopen 2 jaar hebben wij de 
plannen voor het station op deze locatie uitgewerkt. Dat is geen sinecure. Elke locatie heeft zijn eigen 
kenmerken. En bij elke locatie zijn er vele belanghebbenden, met uiteenlopende belangen waar we ook 
aandacht voor hebben en houden. 
 
Wij realiseren ons dat de bouw van een hoogspanningsstation een grote opgave is en veel impact heeft. 
Waar je zo’n station ook plaatst. We hebben zo goed als mogelijk de belangen, gevoeligheden en wensen 
vanuit de verschillende belanghebbenden ruimte gegeven. Maar we begrijpen dat dit niet zo door iedereen 
wordt ervaren.  Dat is inherent aan de kern van de opgave, waarvoor wij aan de lat staan.  
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De afgelopen periode heeft de gemeente alle ontvangen zienswijzen beoordeeld en beantwoord. 
Vanzelfsprekend zijn we daarover met de gemeente in gesprek gegaan, onder andere tijdens een bestuurlijk 
overleg op 22 april jl.. In de zienswijzen zien wij met name blijvende zorgen rondom thema’s als geluid, 
locatiekeuze en landschappelijke inpassing. Wij erkennen die zorgen en willen graag nog enkele 
toezeggingen doen. Deze zal ik nu verder toelichten. 
 
Planning 
De realisatie en ingebruikname eind 2027 van het hoogspanningsstation in Halsteren is essentieel voor het 
oplossen van de netcongestie in de regio. En daarnaast ook voor Schouwen-Duiveland en Tholen. 
Vertraging van het hoogspanningsstation Halsteren betekent vertraging voor het overkoepelende project, 
inclusief het hoogspanningsstation bij Zierikzee, wat in 2028 in bedrijf wordt genomen.  
 
Zodra het hoogspanningsstation Halsteren in 2027 in gebruik wordt genomen, ontstaat voor Bergen op 
Zoom en haar directe omgeving weer ruimte op het gebied van energievoorziening. Hiermee kunnen we de 
aanvragen die bij regionaal netbeheerder Enexis voor een aansluiting in West-Brabant uitstaan, in 
behandeling nemen. Gezien de regionale en lokale problematiek zullen wij ons inspannen om voornoemde 
planning te realiseren.  
 
 
Geluidsaspecten 
Zoals bekend hebben wij ons met betrekking tot het aspect geluid met voorliggend bestemmingsplan 

gecommitteerd tot vastlegging van bovenwettelijke kaders. Voor dit project houdt dat in dat wij alle 380kV 

transformatoren zullen voorzien van vier geluidsisolerende wanden. Wij dragen hiervoor de aanvullende 

investering.  

Deze geluidsmaatregelen vloeien voort uit de gevoerde omgevingsdialoog en zorgen binnen het college van 

Burgemeester en Wethouders én de gemeenteraad.  

 
Vanuit onze maatschappelijke betrokkenheid naar de omgeving en ter borging van onze toezeggingen 

rondom het aspect geluid zeggen we toe dat we in samenspraak met de gemeente proactief op meerdere 

momenten geluidsmetingen gaan uitvoeren.  

Als blijkt dat de door ons toegezegde kaders overschreden worden zullen wij – zo snel als mogelijk – 

maatregelen treffen. Daarnaast zeggen wij toe dat als uit tussentijdse metingen blijkt dat de 

geluidkarakteristiek van de al in gebruik zijnde transformatoren niet overeenkomt met de verwachtingen èn 

overschrijding van de kaders dreigt in de gefaseerde realisatie (plaatsing van de laatste transformatoren), 

zeggen wij toe om ook direct maatregelen te treffen om de mogelijke toekomstige overschrijding te 

voorkomen. 

 

Wij acteren dus, maar niet op basis van klachten en zullen in samenspraak met omgeving en gemeente 

proactief meten. Wij doen dit in samenspraak met gemeente, zodat de onafhankelijkheid van de metingen 

geborgd kan worden.  
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Beantwoording inhoudelijke vragen: Wouter Delleman, Bouwleider TenneT 

 
Landschappelijke inpassing 
Wij geven gehoor aan het verzoek van de gemeente om deze inpassing te versnellen en zeggen toe de 
realisatie van de landschappelijke inpassing direct bij aanvang van de bouw te starten en af te ronden, 
tegelijk met de afronding van de bouw van het hoogspanningsstation.  
 
Rekening houdend met voornoemde termijnen en de globale bouwtijd wordt daarmee de landschappelijke 
inpassing drie jaar eerder gerealiseerd. We maken gebruik van een mix van snelgroeiers en gebiedseigen 
bomen.  
 
Beantwoording inhoudelijke vragen: Gertjan Leeuw, planoloog TenneT (Antea) 
 
Grondverwerving 
De gemeente maakt zich zorgen om de impact van de plannen op de rechthebbenden. Ook wij kunnen ons 
die zorgen goed voorstellen. We zitten in een traject dat voor een langere periode de nodige spanningen met 
zich meebrengt, nog los van de daadwerkelijke impact op werken en wonen. Wij blijven graag in gesprek en 
gaan ons – samen met de gemeente –  maximaal inspannen om tot een goede oplossing te komen voor de 
betreffende rechthebbenden.  
 
Beantwoording inhoudelijke vragen: worden schriftelijk beantwoord 
 
Wij krijgen graag uw vertrouwen om invulling te geven aan deze maatschappelijke opgave. Tot slot: wij zijn 
hier vandaag met een aantal experts aanwezig. We zijn graag bereid om uw aanvullende vragen te 
beantwoorden.  
Dank voor uw aandacht. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
TenneT TSO B.V. 
Vincent Hassfeld 
Head Project Execution 


